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Møtereferat fra styremøte i Bodø Venstre, 19.mai 2008. 
Sted:   Kafé Kafka, tirsdag 19.mai kl 19 -21    
Møtt:    Jostein Toftebakk 

Terje Cruickshank 
   Turid Høyersten-Holm  

Per Dalhaug 
Ida G. Johnsen  
Alexander Kolberg 
Ellen Kjellmo  

Gjester:   Guttorm Holm 
Meldt frafall:  Wiveca N. Wilhelmsen-Holm   
 
Sak 1.  Godkjenning av innkalling og referat 
Innkalling og referat godkjent. 
 
Sak 2. Bystyrekartet. 
Kort diskusjon om viktige saker på bystyrekartet.  Særlig mange vanskelige 
reguleringssaker på kartet denne gangen. Litt uenighet i sak 09/53 - reguleringsplan for 
Stormyrveien 69, hvor flertallet gikk inn for innstillingen mot regulering til boligformål. I 
de to sakene om hyttefelt i Misværmarka var det enighet om å stille seg bak forslagene/ 
uttalelsene fra lokalutvalget. 
 
Sak 3. Valgkampplan - Vinn Bodø 
Siste runde i studiesirkelen arrangeres mandag 1.juni.  Framlegges som sak på neste 
styremøte.   
 
Sak 4. Rapport og Evaluering årsmøte nordland venstre 
Bodø Venstres årsmøtedelegater, Turid Høyersten-Holm, Jostein Toftebakk og Ida 
Johnsen, samt Terje Cruickshank, var ikke helt fornøyd med gjennomføringen av årets 
årsmøte i NV. Momenter som kom fram var: 
- Lite overlatt til forsamlingen. 
- Det at Venstre hadde gått i koalisjon med Arbeiderpartiet på fylkesnivå ble ikke 
diskutert. Ganske oppsiktsvekkende tatt i betraktning sakens betydning. 
- Treg møteledelse. 
- Nominasjonsprosessen tok mye tid. 
- Lite å høre fra Trine Skeid Grande etter at hun hadde holdt sitt innlegg. Hun burde blitt 
invitert til å delta mer evt tatt initiativet til det selv. 
- Savner respons på årsmøte uttalelsene, samt miljøprisen. 
 
Sak 5. Eventuelt 
Det ble markering av stiftelsesdagen etter møtes slutt med kake og kaffe og sosialt 
samvær. 
 
 
 
Terje Cruickshank 
referent 


